

الشروط والأحكام الخاصة لمشاركة التصميم الخاص للإصدار المحدود لبطاقة KWT Visa Infinite الوطني الائتمانية

- الا يقل سن المشارك عن سن 21 عاماً
- أن يكون المشارك كويتياً
- أن يكون المشارك فناناً وسبق له و أن قام بتقديم أعمال فنية من رسومات أو منحوتات أو لديه مشغل فني أو يعمل في مجال التصميم الفني (مصمم جرافيك)
- يتم تقديم طلب المشاركة من خلال رابط خاص عبر صفحة شركة Visual Therapy
- يسمح المشارك لشركة Visual Therapy بالتواصل معه خلال فترة المسابقة
- يقبل المشارك بالتنازل عن كامل حقوقه الخاصة بالتصميم لصالح بنك الكويت الوطني بمجرد الموافقة على مشاركته في المسابقة
- يتنازل صاحبي التصميم الفائز (المرتبة الأولى والثانية) عن كامل حقوقهما المتعلقة بالتصميم، وعليه يمتلك بنك الكويت الوطني كامل الحقوق الخاصة بالتصميم و تنتقل اليه كامل حقوق استخدامه وتقديمه للعملاء دون أي التزام منه بدفع أية رسوم أو تعويضات مالية للفائز
- يمتلك بنك الكويت الوطني الحق في استخدام التصميم الفائز على البطاقة الائتمانية المخصصة لهذه المسابقة NBK KWT Visa Infinite Credit Card و لفترة غير محددة
- على المشارك أن يقدم التصميم بطريقة تسمح لبنك الكويت الوطني بطباعته واستخدامه أو بأية طريقة يطلبها البنك
- تبدأ المسابقة اعتباراً من تاريخ 15 يونيو 2023، ويكون الموعد النهائي لتقديم التصميم في تاريخ 15 أغسطس 2023.
- يلتزم المشارك بالوقت المحدد لإنهاء وتسليم التصميم
- سوف يتم اختيار الفائز من خلال لجنة خاصة تضم أعضاء من بنك الكويت الوطني، شركة Visa العالمية وشركة Visual Therapy
- يحق للبنك حجب الجائزة إذا رأى أعضاء اللجنة ان ما قدم من تصاميم للبطاقة المزعم إصدارها لم يرق للمستوى الفني المطلوب وفق تقدير أعضاء اللجنة.
- سيتم الإعلان عن الفائزين في وقت لاحق يحدده ويعلن عنه بنك الكويت الوطني في غضون شهري سبتمبر وأكتوبر لسنة 2023.
- يوافق المشاركون على استخدام بنك الكويت الوطني لتصاميمهم و عرضها على الجمهور خلال فترة التصويت وأيضاً استخدامها و عرضها على كافة وسائل التواصل الاجتماعي
- يحصل الرابح الأول على جائزة نقدية وقدرها 2,500 دينار كويتي نظير (تصميم البطاقة باللون الفضي)
- يحصل الفائز الثاني على جائزة نقدية وقدرها 2,500 دينار كويتي نظير (تصميم البطاقة باللون اللؤلؤي)
- يحق للمشارك تقديم أكثر من تصميم ، و في حالة فوزه بتصميم البطاقتين يمنح الجائزة الخاصة بكل منهما.
- يوافق المشاركون على استخدام صورههم الخاصة والمشاركة في فيديو ترويجي خاص بالحملة الترويجية للمسابقة
- يتعهد المشارك بعدم الإفصاح عن أي بيانات أو معلومات خاصة ببنك الكويت الوطني يتم مشاركتها معه.
- لا يحق لموظفي بنك الكويت الوطني المشاركة في هذه المسابقة.
- يجوز للبنك ان يعدل عن أي من شروط واحكام هذه المسابقة أو الغائها قبل تاريخ 15 أغسطس 2023، دون ادنى مسؤولية على البنك من قبل أي من المتسابقين.

أقر بالموافقة على الشروط والأحكام الواردة أعلاه

رقم البطاقة المدنية:

اسم المشارك:

التاريخ:

التوقيع:



Terms and Conditions for the Limited Edition Design of the NBK KWT Visa Infinite Credit Card

- Participants must be 21 years old and above.
- Participants must be Kuwaiti nationals.
- The participant must be an artist which has previously submitted works of art such as drawings or sculptures or has a workshop or works in the graphic design field.
- Participants must submit the application through the dedicated link on Visual Therapy's website
- The participant consents to Visual Therapy communicating with him/her during the competition period.
- The participant acknowledges and accepts to assign all his/her design rights to the National Bank of Kuwait S.A.K.P ("NBK") once his/her participation in the competition is approved.
- The owner of the winning design (first and second place winners) waive all their rights related to the design, and accordingly all rights related to the design shall be transferred to NBK, and NBK owns all the rights to the design and agrees to use it and present it to customers without having to pay any fees or financial compensation to the winner.
- NBK has the right to use the winning design on the credit card designated for this competition: NBK KWT Visa Infinite Credit Card, for an indefinite period.
- The participant must submit the design in a format that allows NBK to print and use the design or in any way requested by NBK.
- The competition shall commence on the date of June 15, 2023, and the deadline for the design submission shall be on the date of August 15, 2023.
- The participant shall be committed to the specified time set by NBK to finish and deliver the design.
- The winners will be selected by a special committee that consist of members from NBK, Visa and Visual Therapy.
- NBK has the right to withhold the prize in the event that the participant's submitted card design does not meet the standard or the required level expected by the committee members.
- The winners shall be announced at a later date decided and announced by NBK between the months of September and October.
- Participants agree that NBK will use their designs and display them to the public during the voting period and also use and display them on all social media platforms
- 1st winner will receive a cash prize of KD 2,500 (For the Silver Color Card)
- 2nd winner will receive a prize of KD 2,500 (For the Pearl Color Card)
- The participant has the right to submit more than one design, and in the event that the participant wins the design of the two cards, he/she will be awarded the eligible prize for each of the two cards.
- Participants agree to be featured in photoshoots or video shoots for NBK as a marketing campaign for this competition and agree to be featured in press releases.
- The participant agrees not to disclose any data or information related to NBK or this competition that will be shared by NBK with the participant.
- NBK staff are not eligible to participate in this competition.
- NBK may amend or cancel any of the terms and conditions of this competition before August 15, 2023, without any liability on the part of the Bank.

I hereby agree to the above Terms and Conditions

Participant Name:

Civil ID Number:

Signature:

Date: